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Írásbeli kérdé s

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni a honvédelmi miniszterhe z

„Mi a helyzet a radarral? ”

címmel .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az ún. radar ügy régóta fontos kérdés a Magyar Köztársaság polgárai és a Magyar Honvédsé g
számára is . Volt honvédelmi államtitkárként és a hadsereg ügye iránt elkötelezett képvisel őként
figyelemmel kísértem a kérdést a kormányváltást követően is .

A Kormány bizonyára elkészítette a „Légvédelmi rádiólokációs felderít ő információ és vezetés i
rendszere fejlesztésérő l” szóló összefoglaló jelentést 2010-ben és 2011-ben is .

A jelentéssel kapcsolatban a következ őket kérdezem Miniszter Úr:

1. Ki állította össze a jelentést a Kormány részérő l?
2. Ki jelentett a Kormány részérő l ebben a tárgyban ?
3. Kinek és mikor történt a jelentés ?

Kérem továbbá, hogy egy alkalmas id őpontban a Honvédelmi Minisztérium vezetése tegy e
lehetővé, hogy az elkészült dokumentumokat megtekintsem .

Budapest, 2012 . január 27 .

	

dr. Vadai
(D)
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